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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A GVH megregulázta a TikTokot. Várható-e lépés a 
kormány részéről? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Mint az bizonyára Ön előtt  is  ismert,  2023. november 30-án hozta nyilvánosságra a Gazdasági
Versenyhivatal  a  Tiktok  platformot  "megregulázó  döntését".  A GVH eljárása
kötelezettségvállalással zárult, amelyre a TikTok Technology Ltd. önkéntes vállalásai alapján nyílik
lehetőség. A TikTok által tett vállalás alapvető elemei: információs célú Adatközpont létrehozása; a
szolgáltatás legfontosabb jellemzőiről TikTok videók beiktatása, azaz az adatkezelési kérdéseknek
és a további jellemzőknek kontextus barát megjelenítése; alapbeállítások a 18 év alatti felhasználók
esetén (pl. napi képernyő idő beállítás automatikusan); szülői felügyelet és egyéb a gyermekeket
védő beállítások népszerűsítése; 20%-os reklám korlát önkéntes alkalmazása; közvetlen hatósági
visszajelzésekre alkalmas és egyéb gyermekvédelmi fórumok erősítése. 

Látható tehát, hogy a Gazdasági Versenyhivatal is számos aggályos elemet talált az adatvédelmi
szempontok vonatkozásában. A GVH közleménye szerint azért indítottak eljárást, mert: "a globális
vállalkozás  nem  a  jóhiszeműség  és  tisztesség  alapelvének  megfelelően  elvárható  szakmai
gondossággal  tájékoztatja  a  fogyasztókat  az  online  platform  működésére  vonatkozó  lényeges
információkról  –  így  például  a  szolgáltatás  igénybevétele  során  kezelt  adatok  köréről  és  azok
felhasználásáról.

Fentiekre tekintettel kérem szíves tájékoztatását, hogy a GVH eljárása alapján várható-e a kormány
részéről jogalkotási lépés, akár a kiskorúak védelme, akár az adatvédelmi szempontok okán, vagy
megelégszenek a tech-óriás "önkéntes vállalásaival"? 

 
 



Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. december 05.
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